
 
 

ΕΚΤΑΚΤΗ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ  
 
Αλήθεια, το Υπουργείο τοποθετεί υπαλλήλους, χωρίς να λάβει υπόψη του τις αναφορές των 

Διευθυνόντων των Υπηρεσιών, ανακυκλώνοντας με αυτό τον τρόπο τα προβλήματα;;;;; 

Μήπως η ΟΔΥΕ έκλεισε τα μάτια όταν το Υπουργείο «μοίραζε» τις θέσεις των 

πληροφορικάριων στις Υπηρεσίες;;;;;  

Συναδέλφισσες - οι 

Κατ’ αρχήν να διευκρινίσουμε ότι ΔΙΑΦΩΝΟΥΜΕ ΚΑΘΕΤΑ με την «Διάθεση υπαλλήλων 

λόγω έκτακτων υπηρεσιακών αναγκών». Διαφωνούμε επίσης και καταγγέλλουμε την 

μεροληπτική στάση του Συλλόγου μας (ΣΔΥΑ) σε τέτοιου είδους μετακινήσεις συναδέλφων, 

γιατί όταν με «Διάθεση» μετακινήθηκαν δύο (2) συνάδελφοι στα τέλη του 2017 προς 

άλλες υπηρεσίες, το προεδρείο του ΣΔΥΑ ΔΕΝ ασχολήθηκε καθόλου. Τι άλλαξε από τότε 

και αντέδρασε έντονα στην πρόσφατη «προσπάθεια του Υπουργείου μέσω Διάθεσης» 

συναδέλφου ΠΕ πληροφορικής στην Εισαγγελία Πρωτοδικών (κατάφερε μάλιστα να το 

«παγώσει»);;; Πως είναι δυνατόν η μεγαλύτερη Εισαγγελία της Χώρας να ΜΗΝ έχει 

«πληροφορικάριο», τη στιγμή που εφαρμόστηκε και εκεί το πρόγραμμα ΟΣΔΔΥΠΠ;;  

Αντί λοιπόν να ενισχυθεί με προσωπικό η Εισαγγελία Πρωτοδικών, το Συμβούλιο Εφετών 

αποφάσισε να αποσπάσει δύο συναδέλφους που υπηρετούν σ’ αυτήν στο Εφετείο Αθηνών 

(λόγω των γνωστών προβλημάτων τα οποία και αναγνωρίζουμε, αλλά πλέον αφορά σε ΟΛΕΣ 

τις υπηρεσίες και όχι μόνο στο Εφετείο), αποδυναμώνοντας τη μεγαλύτερη Εισαγγελία της 

Χώρας.  Έγιναν προσφυγές και οι απαραίτητες ενέργειες για να ανατραπεί η απόσπαση 

(λόγω αυξημένων υπηρεσιακών αναγκών της Εισαγγελίας), πλην όμως, πριν αυτές 

συζητηθούν απ’ το αρμόδιο Υπηρεσιακό Συμβούλιο, το Υπουργείο έστειλε έγγραφο για την 

άμεση αποχώρηση των συναδέλφων.  

Προκαλούμε και καλούμε το προεδρείο του Συλλόγου μας, να προβεί σε 

ΟΛΕΣ τις απαραίτητες ενέργειες, προκειμένου να αρθούν αυτές οι 

ΑΔΙΚΙΕΣ.  
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